
Kernraad

VERSLAG

Vergadering van maandag 26 september 2016

Aanwezig: Aderik, Aiko, Alexander, Arno, Carolyne, Dries, Fanne, Jari, Lise, Sander, Tine

Verontschuldigd: Arne Jansen, Simme

Waarnemer: Lien, Yanice

De vergadering wordt geopend om 20.02 u.

Goedkeuring agenda

Agenda:
M Goedkeuring agenda
M Goedkeuring verslag
M Mededelingen
D Alma
M Opstellen agenda PV
M Varia

De agenda wordt goedgekeurd

Goedkeuring verslag

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd.

Mededelingen

• Er zijn vandaag op de inschrijvingsstand wat dingen misgelopen met de kassa, zoals mensen die guidogidsen
en zwanenboeken besteld hebben, maar daar dan niet voor betaald hebben. Yanice plaatst daarover een
tekstje in de facebookgroep, zodat dat morgen beter verloopt.

Alma

Alma vraagt 125 euro per avond om het RC te huren. We hebben eens nagevraagd bij andere fakbars wat zij
betalen. VRG betaalt maar 1 euro symbolische huur per avond, de Recup kan worden afgehuurd voor 80 euro per
week en de andere prijzen liggen ook in die categorie. Wat Alma vraagt is dus heel veel in vergelijking daarmee.
Bovendien vinden ze zelf dat ze nog weinig vragen, want volgens hen zou het eigenlijk 250 euro moeten zijn.
Appoloon moet ook 125 euro per avond betalen om enkel de wc’s te huren.

Ons voorstel om reclame te maken voor Alma ter waarde van het te betalen bedrag hebben ze niet aanvaard.
Het onderhandelen met Alma zelf gaat waarschijnlijk niets meer opleveren. We kunnen wel nog proberen om het
probleem hogerop aan te kaarten. Fanne heeft Bram van LOKO al gecontacteerd, die in de Raad van Bestuur van
Alma zit. Die is al naar de vicerector studentenbeleid geweest, momenteel wachten we nog op antwoord daarvan.
Alma is nog steeds gelieerd aan KULeuven en moet dus nog steeds naar hen luisteren. We kunnen proberen hen
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ervan te overtuigen dat wat Alma doet niet studentvriendelijk is en aanhalen dat de prijs onredelijk is. Bovendien
is de KULeuven bezig met een project ‘Living campus’, waarbij ze meer activiteiten in de buurt van de campus
willen promoten en van Alma een polyvalente zaal willen maken. Als geen enkele kring meer activiteiten doet in
Alma, komt dat dit doel niet ten goede. De Winabar spreekt ook niet enkel Winezen aan maar ook veel mensen
die op kot zitten in de cité.

Tot Alma bijdraait moeten we naar alternatieven blijven zoeken. We hebben al nagevraagd bij de Zak, ’t Elixir en
de Gnorgl. De Zak geeft niet graag woensdagen en donderdagen af, omdat dat de enige avonden zijn waarop ze
echt winst maken. Maandagen en dinsdagen willen ze wel afgeven, maar dat ligt moeilijk voor ons omdat onze
kalender nu al gepland is rond de bar op woensdag. Uitzondering is wel donderdag 6 oktober, want dan hebben ze
een TD en zouden we het wel kunnen. We kunnen dan gewoon de EJW pre-bar quiz en Verken Leuven verwisselen.
Eventueel voor het volgende semester zou dat wel gaan om voor maandagen en dinsdagen te opteren, als we dan
de kalender wat aanpassen. Stel dat we het in de Zak zouden doen, dan mogen we onze eigen drank meenemen
en kunnen we ook vaten van de Zak overkopen. Waarschijnlijk zullen we dan wel een deftige vatenprijs moeten
maken, zodat zij ook wat meer geld van ons krijgen om hun huur te betalen. Van VTK en LBK weten we nog niets,
want die bespreken dat pas zondag op hun PV. In ’t Elixir zit wel Pedagogie om de twee weken woensdag. Een
ander voorstel dat nog naar boven kwam was Café Manger, maar dat is verkocht denken we en die konden sowieso
niet goed tappen. Bovendien willen we het graag binnen Heverlee houden. Als we naar een nieuwe locatie gaan
moeten we dat wel aan de politie laten weten en bovendien zullen we dan stewards (met certificaten) nodig hebben.

De openingsbar gaan we nog wel in Alma doen, maar naast de hogere huur zijn hun regels ook verstrengd:

• De boete op het meenemen van eigen drank is nu 1000 euro, terwijl ze vorig jaar gewoon zeiden dat niet
meer te doen als ze het ontdekten. We mogen wel jenever meenemen, aangezien Alma dat niet zelf kan
regelen. Misschien kunnen ze safari ook niet regelen en mogen we dat ook gewoon meenemen, dat kunnen
we altijd eens vragen. Als ze het wel zelf kunnen regelen verkopen ze het waarschijnlijk veel te duur door
aan ons, dus dat is ook geen optie. We gaan gewoon eens vragen of het mag. Als ze nee zeggen, nemen
we geen risico en nemen we geen safari mee. Eventueel kunnen we de safari op het grasveldje voor Alma
verkopen, losstaand van de bar, maar dan komen er meer mensen buiten en is er meer lawaai. Er is ook een
gratis vat inbegroot, normaal een dat we zelf zouden meenemen, maar we gaan daarvoor een vat van Alma
afnemen in de plaats. De kans op een controle is te groot.

• Er mag maar maximaal 100 man binnen, maar daar kunnen we ons niet aan houden. Dat zou ook maar een
kleine overtreding zijn en de mensen van Alma hechten er ook niet zo veel belang aan. Ze zeiden zelf dat
het meer een richtlijn is en waarschijnlijk moet die in het contract staan voor de verzekering.

• Er zou ook een steward moeten zijn, maar dat volgen ze ook niet zo strikt. Voor hen is het goed genoeg als
je mensen hebt die opletten en de avondverantwoordelijke is daarvoor goed genoeg.

• Niemand mag naar de bovenverdieping lopen, want als de security daarvoor moet komen, kunnen die dat
ook aanrekenen. We kunnen proberen om een betere barricade te maken of posters op te hangen die zeggen
dat naar boven lopen zelf betalen is.

• Het einduur is 4.30 u, we moeten eruit om 5.00 u. De kuisploeg begint om 6.00 u en zijn waarschijnlijk niet
ingelicht over dat vervroegde einduur. Bovendien zijn die mensen dat gewoon en maken die daar nooit echt
problemen van.

Vooral de eigen drank is een probleem dus, maar morgen wordt gebeld of gemaild voor de safari en weten we meer.
De ouwzakkenreceptie verplaatsen we naar de Winaliving, omdat we geen eigen cider mogen meenemen naar Alma
en de cider van Alma waarschijnlijk veel te duur is. We kunnen dan makkelijk frituurhapjes maken in de keuken.

Opstellen agenda PV

M Goedkeuring agenda
M Goedkeuring verslag
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M Actiepuntjes
M Mededelingen
M Raden
M Update

• Update TAP-kaarten

• Update Alma

M Voorbije activiteiten

• Inschrijvingsstand

• EJW @ Oude Markt

• Spelletjesavond

• Pre-bar baseball

• Ouwezakkenreceptie

• Safaribar

• EJW BBQ

M Activiteiten in de nabije toekomst

• EJW @ Alma 3

• Er was eens een cantus

• Pémé-avond

• Onderwijscafé

• Pre-barquiz

• Cultuurbar

• Verken Leuven

• LAN-party

• pre-24 urenrondjes

• Keizerlijke campingbar

• Wokeetstand

• Verkoop

• Cinema Zed

• JV-receptie

M Activiteiten in de verre toekomst

• 24 urenloop

• Kerstfeestje

• Cultuurreis

• Lenteconcert

M Varia
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Varia

• Aiko: ‘Fuck Alma.’

• Dries: ‘Fuck Alma.’

• Jari: ‘Fuck Alma.’

• Aderik: ‘Fuck Alma.’

• Jari: ‘Of beter: geen fak meer in Alma.’ - Fanne: ‘Shut up, dad!’

• Alexander: ‘’t Was ne lekkere lolly.’

• Lien: ‘Als alle onderhandelingen mislopen, vind ik dat we een ludieke actie moeten doen.’

• Arno: ‘Fuck Alma.’

• Tine: ‘Fuck Alma.’

• Lien: ‘Fuck de fucking Alma.’

• Sander: ‘Ze kwamen daarstraks die vaten leveren, 1 op de campus en 8 hier. Arno moest terwijl naar de
masterinfobeurs, dus ik heb die allemaal naar boven gedragen. Toen ik klaar was ging ik in de keuken zitten
en bleek dat Arne daar al heel de tijd zat.’

• Lise: ‘Fuck Alma.’ - Jari: ‘Ben je nog gelukkig?’ - ‘Nee.’

• Yanice: ‘Wie gaat er sebiet mee naar de Oude? En fuck Alma.’

• Lien: ‘Ik heb mijn vriend Vincent proberen te overtuigen om niet meer in de Alma te gaan eten, maar het
is niet gelukt.’

• Carolyne: ‘Fuck Alma.’

De vergadering wordt gesloten om 20.30 u.

Lise Wouters (secretaresse)
lise@wina.be

De volgende kernraad gaat door op maandag 10 oktober 2016.
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